Christmas
The word "Christmas" is derived from the words "Christ's Mass" - the celebration of the birth of Jesus Christ. But although Christmas is undoubtedly a Christian celebration, it is also true to say that it is an unusual combination of pagan and Christian festivities. 

A Christmas tree stands in everybody's living room at Christmas, shining its good cheer around the room. Sitting on the very top of the tree is a silver star surrounded by tiny lights. All the branches are hung with silver bells, tinsel and sparkling lights. Around the base of the tree lie the gifts and toys wrapped up in bright colourful paper. 

The Christmas tree has spread its influence around the world. In fact America adopted it before it found its way to England early in Queen Victoria's reign. Now every Christmas British people are sent a huge fir tree from Norway which stands in Trafalgar Square, in the centre of London, shining down on all the people who gather on Christmas Eve. 

In pre-Christian times evergreens, trees that remain green throughout the year. were worshiped in Northern Europe as symbols of eternal life. Mistletoe, hung up as a Christmas decoration is a symbol of love and reconciliation. 

Holly, a well-known Christmas decoration today, has Christian associations. In Norwegian, Swedish and Danish, holly is known as "Christ's thorns", the legend being that Christ wore a crown of holly thorns before his death. Some people have seen associations between the word "holly" and "holy". 

Giving presents goes back to Roman Saturnalia when good luck gifts of fruit, pastry or gold were given to friends on New Year's Day. In Britain the traditional day to give presents until relatively recently was December 26th and not as it is today, Christmas Day. December 26th is now known as Boxing Day, for it was then that the priests of the Middle Ages opened alms boxes to give to the poor. 

Not all Christian customs and traditions are of ancient origin. Although various people have claimed to have designed the first Christmas card. William Egley, an English artist, seems to have the best claim. In 1842 he designed his own card and sent it to one hundred of his friends. Today three billion are sent annually in the United States alone. 

Перевод текста: Christmas

Слово " Christmas "получено из слов "Масса Христа" - празднование рождения Иисуса Христа. Но хотя Рождество - несомненно христианское празднование, также верно сказать, что это - необычная комбинация языческих и христианских празднеств. 

Рождественская елка стоит в общей гостиной комнате на Рождество, сияя его хорошее настроение вокруг комнаты. Заседание на очень главном из дерева - серебряная звезда, окруженная крошечными огнями. Все ветви вешаются с серебряными звонками, мишурой и искрящимися огнями. Вокруг основы дерева лежат подарки и игрушки, обернутые в яркой красочной бумаге. 

Рождественская елка распространила его влияние во всем мире. Фактически Америка приняла это прежде, чем это нашло ее путь к Англии рано в господстве Королевы Виктории. Теперь каждым Рождественским британским людям посылают огромную ель из Норвегии, которая стоит в Квадрате Trafalgar, в центре Лондона, сияя вниз на всех людях, которые собираются в Сочельник. 

В предхристианских вечнозеленых растениях времен, деревья, которые остаются зелеными в течение года. поклонялись в Северной Европе как символы вечной жизни. Омела, повесившая как Рождественское художественное оформление - символ любви и согласования. 

Падуб, известное Рождественское художественное оформление сегодня, имеет христианские ассоциации. На норвежском, шведском и датском языке, падуб известен как "шипы Христа", легенда, являющаяся, что Христос носил корону шипов падуба перед его смертью. Некоторые люди видели ассоциации между словом "падуб" и "святой". 

Предоставление подарков возвращается к римским Сатурналиям, когда подарки удачи фруктов, печенья или золота давались друзьям на Новый год. В Великобритании традиционный день, чтобы дать подарки до относительно недавно был 26-ого декабря и не, поскольку это - сегодня, Рождество. 26-ого декабря теперь известен, поскольку День подарков, для именно тогда священников Средневековья открыл коробки милостыни, чтобы дать бедным. 

Не вся христианская таможня и традиции имеют древнее происхождение. Хотя различные люди утверждали, что проектировали первую Рождественскую открытку. Уильям Эглей, английский художник, кажется, имеет лучшее требование. В 1842 он проектировал его собственную карту и послал это ста из его друзей. Сегодня три миллиарда посылают ежегодно в Соединенных Штатах одних.

